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SKRAĆENI ZAPISNIK SA 18. REDOVNE SKUPŠTINE 

HRVATSKOG MOTOCIKLISTIČKOG SAVEZA 
 
 

Redovna 18. Skupština HMS-a održana je dana 28.03.2015. godine u zgradi Hrvatskog autokluba (HAK), 
Avenija Dubrovnik 44 s početkom u 13.00 sati. 
 
Prisutni delegati slijedećih članica s pravom glasa: 
 

1) MK AZALEA – zastupnik predsjednik Roman Ivanov 
2) BMW MK ZAGREB – zastupnik opunomoćenik Stjepko Varga 
3) MK CLASSIC RACING – zastupnik predsjednik Igor Bošković 
4) MK GAJS TIM – zastupik predsjednik Goran Gajić 
5) MS GRADA ZAGREBA – zastupnik predsjednik Ivan Mihaljević 
6) MCK JASKA – zastupnik predsjednik Mladen Čop 
7) MK KARAS TEAM – zastupnik predsjednik Antun Karas 
8) MK KRAŠIĆ – zastupnik predsjednik Josip Rajaković 
9) MK KRIŽEVCI – zastupnik predsjednik Dragutin Srečec 
10) MK KVARNER – zastupnik opunomoćenik Ivica Čatoš 
11) MCK 97 – zastupnik predsjednik Miljenko Pernar 
12) MOTO SUCI PGŽ – zastupnik predsjednik Ivo Pogorilić 
13) MK PAKRAC LIPIK – zastupnik predsjednik Davor Lenče 
14) MK PETRINJA – zastupnik opunomoćenik Joso Barić 
15) MK POŽEGA PROMET – zastupnik opunomoćenik Zlatko Jaroš 
16) ŠK 1.HMK ZAGREB – zastupnik predsjednik Miro Papec 
17) SMK SAVSKI MAROF – zastupnik predsjednik Miljenko Topol 
18) MCK TRP MAROVIĆ – zastupnik opunomoćenik Danica Marović 
19) MŠD ZABOK – zastupnik predsjednik Dragutin Tisanić 
20) MZ ZAGREBAČKE  ŽUPANIJE – zastupnik opunomoćenik Ivan Bertović 
21) MK BJELOVAR – zastupnik predsjednik Alen Krce 
22) SK UNIA – zastupnik opunomoćenik Darija Pavlic 
23) MK BEDEKOVČINA – zastupnik predsjednik Marinko Hranić 
 
24) STJEPAN PERŠIN – zastupnik predsjednik HMS-a 

 
Prisutni predstavnici bez prava glasa: 
 

1) MK KRAPINA – Davor Kralj (predsjednik) – privremena članca  
2) MK D.O.P. – Goran Platužić (predsjednik) – privremena članica  
3) MK METALNI RACING – zastupnik opunomoćenik Igor Franjević – privremena članica 

 
Ostali prisutni: 
 

1) Vinko Surina, dobitnik Nagrade za životo djelo HMS-a 
2) Milivoj Gregurić, član UO HMS-a 
3) Pavle Budinščak, član NO HMS-a 
4) Ivan Lafter, glavni tajnik HMS-a 
5) Danica Marović, MCK TRP Marović 
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6) Mladen Penić-Ivanko, MK Krašić 
7) Damir Cvjetičanin, MK Bjelovar 
8) Marko Straga, MK Pakrac Lipik 
9) Renata Suchy, tajnica HMS-a 
10) Ana Čop, admin. tajnica HMS-a 
11) Krešimir Viduka, voditelj pomoći na cesti HAK-a 

 
Poslani pozivi – NISU se odazvali zastupnici redovnih članica: 

1) EMK Buzet, Buzet, predsjednik Marko Prodan 
2) MKK Calderiva, Vodnjan, predsjednik Marino Banković 
3) MCK Carlstadt, Karlovac, predsjednik Slavko Baršić 
4) MCK Cetina, Grab, predsjednik Ante Kundid 
5) OTMK Karlovac, predjsenik Vilibor Briščik 
6) MKK KIA Božić, Zagreb, predsjednik Danijel Božić 
7) MCK Nova Rača, Nova Rača, predsjednik Ivica Bišćan 
8) Moto sport Osijek, Osijek, predsjednik Marijan Martinušić 
9) EK Rukokaža, Mala Mlaka, predsjednik Darko Barišić 
10) MK Zlatar Bistrica, Zlatar Bistrica, predsjednik Tihomir Kotarski 
11) MK Blatnjavi – Muddy, predsjednik Tomislav Sugj 

 
Skupštinu je nakon intoniranja himne otvorio predsjednik HMS-a Stjepan Peršin, koji je pozdravio sve 
prisutne i zaželio dobrodošlicu. Održana je minuta šutnje za sve koji su nas u prethodnom razdoblju 
napustili. 
Gosp. Peršin je predložio da se dnevni red nadopuni s novim točkama 9). Izbor jednog člana Upravnog 
odbora, 10) Donošenje odluke o nagradi za životno djelo, 11) donošenje odluke o počasnom predsjedniku  
i  sada glasi: 

 
Dnevni red: 

 
1. Imenovanje: 

1.1. verifikacijske komisije – 3 člana 
1.2. zapisničara 
1.3. ovjerovitelje zapisnika – 2 člana 

2. Izvješće o broju članica Hrvatskog motociklističkog saveza za 2014. godinu 
3. Izvještaj Verifikacijske komisije 
4. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 17. redovne  Skupštine od 29.03.2014. godine 
5. Prijem novih članica 
6. Izvještaji: 

6.1. o radu Skupštine i Upravnog odbora (rasprava i usvajanje) 
6.2. o radu Odbora za sport (rasprava i usvajanje) 
6.3. o radu Odbora za motociklizam (rasprava i usvajanje) 
6.4. o prihodima i rashodima (rasprava i usvajanje) 
6.5. o radu Nadzornog odbora (rasprava i usvajanje) 
6.6. o radu Suda časti (rasprava i usvajanje) 

        7.  Izmjene i dopune Statuta HMS-a sukladno Zakonu o udrugama 
8. Prijedlog rada za 2015. godinu: 

a. Skupštine i njenih tijela (Upravnog odbora, Nadzornog odbora i Suda časti) - (rasprava i 
usvajanje) 

b. Odbora za sport (rasprava i usvajanje) 
c. Odbora za motociklizam (rasprava i usvajanje) 
d. Plan prihoda i rashoda (rasprava i usvajanje) 
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9. Izbor jednog člana Upraavnog odbora HMS-a 
10. Donošenje odluke o Nagradi za životno djelo 
11. Doošenje odluke o počasnom predsjedniku HMS-a  
12. Slobodna riječ, ostala pitanja i prijedlozi 

 
 
Ad.1.) 
1.1. Na prijedlog predsjednika, jednoglasno je usvojena Verifikacijska komisija u sastavu Miro Papec, 

predsjednik, Mladen Čop i Antun Karas kao članovi komisije. 
1.2. Jednoglasno je usvojen prijedlog da zapisničar bude Renata Suchy. 
1.3. Jednoglasno je usvojen prijedlog da ovjerovitelji zapisnika budu Ivo Pogorilić i Milivoj Gregurić. 
 
 
Ad.2.) 
Gosp. Peršin izvještava da se izvješće o broju članica nalazi u materijalima za Skupštinu te pozvao gosp. 
Laftera da potrebno obrazloži . Članice koje su na vrijeme platile članarinu (01.03.) ima 33. Predlaže se  
Skupštini HMS-a da se prihvati kao na vrijeme uplaćena članarina  jer je  01.03. bila nedjelja i za slijedeća 
tri kluba: MK Bedekovčina, MK Blatnjavi Muddy i MK Zlatar Bistrica. Isto tako Upravni odbor predlaže 
Skupštini da se za klubove koji su platili članarinu nakon 02.03. ne naplati članarina uvećana za 50% 
upisnine, a to su MCK Gornja Petrička, MK Istra Poreč, MCK Kvarner i MK Metalni Racing Team kao i 
onim klubovima koji će platiti članarinu iza održavanja ove Skupštine. 
2.1. Skupština je jednoglasno donjela odluku  da se za navedna tri kluba s plaćenom članarinom 02.03. 
smatra da su  godišnju članarinu platili  na vrijeme. 
2.1. Skupština je jednoglasno prihvatila preporuku Upravnog odbora HMS-a te se neće naplaćivati 
članarina uvećana za 50%. 
 
Ad.3.)  
Predsjednik Verifikacijske komisije izvjestio je da je na Skupštini prisutno 23 zastupnika ili 
opunomoćenika s pravom glasa od 35 članica koje zadovoljavaju uvjete članstva u Skupštini HMS-a. plus 
predsjednik Saveza. To   ukupno čini  36 glasa. Kako su prisutne 23 članice i predsjednik s pravom glasa 
ispunjen je kvorum i Skupština može donositi punovažne odluke. Natpolovična većina je  13 glasova. 
3.1. Jednoglasno je prihvaćen izvještaj predsjednika Verifikacijske komisije. 
 
Ad.4.)   
4.1. Jednoglasno je prihvaćen Zapisnik sa 17. Redovne Skupštine održane 29.03.2014. godine. 
 
Ad.5.) 
Gosp. Lafter je obavijestio da Upravni odbor  daje na usvajanje tri prijedloga za prijem u HMS i to za MK 
Metlani Racing Team (13. sjednica Upravnog odbora od 28.04.2014.), MCK Gornja Petrička (17. sjednica 
Upravnog odbora od 29.09.2014.) i MK Koprivnica (18. sjednica Upravnog odbora od 30.10.2014.) 
5.1. Skupština je jednoglasno donjela odluku o primanju u privremeno članstvo na rok kušnje od dvije 
godine MK Metalni Racing Team, MCK Gornja Petrička i MK Koprivnica. 
Radi neplaćanja članarine za 2014. godinu Upravni odbor  je na svojoj 16. sjednici održanoj 24.09.2014. 
donio odluku da predlaže Skupštini radi neplaćenja članarine da članstvo prestane slijedećim klubovima: 
1) MCK Bilogora; 2) MK Četiri rijeke; 3) MK Podsused; 4) Vespa klub Hrvatske; 5) MK Pavlovec; 6) 
MK Gospić i 7) MK Šibenik. 
5.2. Skupština je jednoglasno donjela odluku o prestanku članstva navedenim klubovima radi neplaćanja 
članarine za 2014. godinu. 
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Ad.6.) 
6.1. Predsjednik gosp. Peršin je dao izvješće o radu Skupštine i Upravnog odbora. Izvješće je u  pisanom  
obliku  i sastavni je dio ovog Zapisnika. Po izvješću otvorena je rasprava. 
U raspravi su sudjelovali gosp. Kralj i gosp. Bertović. 
6.1.1. Skupština je prihvatila izvješće o radu Skupštine i upravnog odbora sa 21 glasom za i 3 glasa protiv.  
 
6.2. Predsjednik Odbora za sport gosp. Papec je dao izvješće o radu Odbora za sport u kojem je naveo sve 
aktivnosti Odbora za sport. 
Za raspravu se javio gosp. Pernar , gosp. Bertović, gosp. Kralj, gosp. Lafter i gosp. Peršin kao i gosp. 
Papec. 
6.2.1. Po raspravi Skupština je prihvatila izvješće s jednim suzdržanim glasom.  
 
6.3. Predsjednik Odbora za motociklizam gosp. Bošković je dao izvješće o radu Odbora za motociklizam. 
Izvještava da je Odbor za motociklizam prvi put osnovan i da je preko njega ispunjena praznina koja se 
odnosi na one mnoge korisnike motocikala koji nisu sportaši. Ukazuje posebno na tjedan besplatnog 
pregleda te na rad vezan uz nove tablice za motocikle. 
6.3.1. Izvješće o radu Odbora za motociklizam jednoglasno je usvojeno. 
 
6.4.Izvješće o prihodima i rashodima  dali su predsjednik gosp. Peršin i glavni tajnik gosp. Lafter. 
Izvještaj o prihodima i rashodima je u pisanom  obliku dan u materijalima za Skupštinu i sastavni  je dio 
ovog Zapisnika. 
U raspravi su sudjelovali gosp Bertović, gosp Lafter, gosp. Hranič i gosp. Peršin. 
6.4.1. Skuptšina je jednoglasno donjela odluku da se objavi na web stranici HMS-a točno koliko je 
svakom sportašu doznačeno namjenskih sredstava  od HOO-a za 2014. godinu. 
6.4.2. Izvješće o prihodima i rashodima je sa 3 glasa protiv i 21 glasom za usvojeno. 
 
6.5. Član Nadzornog odbora gosp. Mihaljević je dao izvješće o radu Nadzornog odbora.  
6.5.1. Skupština je jednoglasno usvojila izvješće o radu Nadzornog odbora. 
 
6.6. Izvješće o radu Suda časti dao je predsjednik gosp.  Roman Ivanov. Imali su samo jedan slučaj, a 
odnosio se na gosp. Davora  Kralja. Po tom slučaju Sud časti  je izrekao gosp. Davoru Kralju opomenu, 
gosp. Pavlini opomenu, gosp. Papecu opomenu zbog nepravilno vođenog sastanka i gosp. Gerešu 
opomenu zbog nepravilno vođenog sastanka. 
Gosp. Kralj izjavljuje da će se na ovo žaliti. 
6.6.1. Skupština je jednoglasno prihvatila izvješće Suda časti. 
 
Ad.7.) 
Gosp. Ivan Lafter je obrazložio da je od HOO-a dobiven nacrt Statuta. U njega su sada ugrađene 
specifičnosti koje se odnose na ovaj Savez. Upravni odbor je donio odluku i predlaže da  na dobiveni 
Statut članice mogu dati svoje primjedbe i amandmane do 01.06. te da se izvanredna Skupština koja bi se 
odnosila na donošenje novog Statuta  održi do 10.07. ove godine kako bi klubovi stigli do zadanog 
zakonskog roka 30.09. izmjeniti i dopuniti svoje statute. 
7.1. Skupština je jednoglasno donjela odluku da se prihvaća prijedlog Upravnog odbora kako je navedeno. 
 
Ad.8) 
a) Gosp. Peršin je iznio prijedlog rada za 2015. godinu za Skupštinu i Upravni odbor. Plan rada je dan u 
pisanom obliku i sastavni je dio ovog Zapisnika. 
b) Nadzorni odbor radi samostalno i odlučuje prema potrebi o održavanju svojih sjednica, dok Sud časti 
radi kad za to postoje razlozi, a sve prema Statutu HMS-a. 
c) Predsjednik Odbora za sport gosp. Papec iznio je prijedlog rada za 2015. godinu. 
d) Predsjednik Odbora za motociklizam gosp. Bošković iznio je prijedlog rada za 2015. godinu. 
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Po iznjetim planovima gosp. Peršin je pozvao gosp. Krešimira Viduku, voditelja pomoći na cestama u 
HAK-u  da prikaže i komentira film koji se odnosi na prometnu preventivu, te na statističke podatke koji 
se odnose na stradale bicikliste, mopediste i motocikliste u 2014. godini. 
Gosp. Peršin je zahvalio gosp. Viduki 
 
d) Plan prihoda za 2015. godinu dan je u materijalima za Skupštinu u pisanom obliku. 
U raspravi su sudjelovali gosp. Bertović i gosp. Lafter. 
8.1. Uz jedani  suzdražan glas prijedlozi rada kao i plan prihoda i rashoda za 2015. godinu su prihvaćeni. 
 
 
Ad.9.) 
Gosp. Peršin se zahvalio svima koji su radili u 2014. godini. Gosp. Vladimir Pavlina radio je u klubu koji 
je bio poznati organizator. Gosp. Pavlina je dao svoju neopozivu ostavku i Upravni odbor ju je prihvatio. 
Razgovarano je sa gosp. Čatošem, direktorom MK Kvarner da bi bio novi član Upravnog odbora. 
8.1. Skupština je jednoglasno prihvatila neopozivu odstavku gosp. Vladimira Pavline. 
8.2. Skupština je jednoglasno izabrala gosp. Ivicu Čatoša za člana Upravnog odbora. 
Predsjednik je uputio čestitke gosp. Čatošu. 
 
 
Ad.10.) 
Upravni odbor je temeljem članka 35. i 69. Statuta HMS-a, te članka 3. Pravilnika o nagradama i 
priznanjima donio jednoglasno odluku na svojoj sjednici održanoj 10.03.2015. godini da se gosp. Vinku 
Surini, rođenom 08.10. 1928. godine u Rijeci, dugogodišnjem uspješnom sportašu i sportskom djelatniku, 
članu MK Kvarner dodjeli  Nagrada za životno djelo. Cjelokupno obrazloženje je u materijalima za 
Skupštinu. 
10.1. Skupština jednoglasno donosi odluku da se  Nagrada za životno djelo dodjeli Vinku Surini.  
Gosp. Surina se svima obratio i toplo zahvalio kao i MK Kvarner koji ga je predložio.  
 
 
Ad.11.) 
Upravni odbor je temeljem članka 35. i 69. Statuta HMS-a, te članka 3. Pravilnika o nagradama i 
priznanjima donio jednoglasno odluku na svojoj sjednici održanoj 10.03.2015. godini da se gosp. Ivici 
Mihaljeviću dodjeli titula doživotnog počasnog predsjednika HMS-a. Gosp. Mihaljević rođen je 1930. 
godine u Virovitici i niz godina je sportski djelatnik i dužnosnik u motociklističkom sportu. Cjelokupno 
obrazloženje je u materijalima za Skupštinu. 
11.1. Skupština jednoglasno donosi odluku da se gosp. Ivan Mihaljević proglašava doživotnim počasnim 
predsjednikom HMS-a. 
Gosp. Mihaljević je zahvalio na ukazanoj časti  te naveo da je  prvi počasni doživotni predsjednik HMS-a. 
 
 
Ad.12.) 
Gosp. Jaroš je sve pozdravio te da ima prigovor na rad tajništva, odnosno glavnog tajnika vezano uz 
sudačke licence i da ono što je zaračunato sucima u njegovu klubu nije po pravilniku tako da se morao 
obratiti Arbitražnoj komisiji. Zahtjev za arbitražom poslan je još 9. siječnja, a odgovor još nije dobio iako 
je već 28.3. Isto tako svraća pažnju na dopis upućen gradonačelniku Grada Požege gdje se navodi da se 
moto sport vrati na područje grada Požege. Cijelo vrijeme se u Požegi održavaju natjecanja u motokrosu!. 
Gosp. Peršin je rekao da nikome nije bila namjera nekoga povrijediti, a vezano uz arbirtažu gosp. Lafter se 
ispričao, te će odgovor dobiti. 
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Gosp. Varga obavještava da prema novim zakonima o udrugama i knjigovodstvu u udrugama, svi klubovi 
će bez razlike će morati voditi knjigovodstvo te da se proba obuhvatiti više klubova i vidjeti da li bi cijena 
knjigovodstvenih usluga bila tada manja. 
 
Gosp. Peršin se zahvalio svima s najboljim željama u sportskom i privatnom životu. 
 
 
Skupština je završila s radom u 16.15 sati. 
 
 
 
 
Zapisnik sastavila:       Predsjednik HMS-a 
 
Renata Suchy        Stjepan Peršin, dipl. ing. 
 
 
 
 


